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Από το υπ’ αριθ. 24/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 570/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αναπροσαρμογή συντελεστή φόρου 
φωτιζόμενης επιφάνειας. 

 
       Σήμερα 11 Νοεμβρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 7-11-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Μ. Γαβρίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης  
5. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
6. Α. Δελαβερίδης M. Σουμελίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Λ. Τάκης Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Ν.  Ουσουλτζόγλου    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

567/2002 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης 
και αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 568/2002 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Ουσουλτζόγλου, Α. 
Κεσίδης. 
 

14. Α. Ταραλάς 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Λ. Τσαβδαρίδης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης   
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
23. Γ. Μανακούλης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-11-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κυριαζή Κόλβατζη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθμ. 292/83 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου από 1/1/1984 επιβλήθηκε στο Δήμο μας ο φόρος επί των 
ηλεκτροδοτουμένων χώρων αυτών που χρησιμοποιούνται ή προορίζονται για 
κατοικία ή άσκηση επαγγέλματος σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 
1080/80. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 25 του Ν. 1828/89 ο φόρος ηλεκτροδοτουμένων χώρων 
ορίζεται από 6 μέχρι 25 δρχ/τ.μ. {από 0.02 μέχρι 0.07 ευρώ}. 
 Ο συντελεστής αυτός μπορεί να αυξάνεται μέχρι 20% για κάθε οικονομικό 
έτος με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Η απόφαση αυτή πρέπει να λαμβάνεται μέχρι τέλους του μήνα Οκτωβρίου και 
κοινοποιείται στη ΔΕΗ μέχρι 30 Νοεμβρίου κάθε έτους, οι καθοριζόμενοι δε 
συντελεστές ισχύουν από την 1η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 
 Με την αριθμ. 490/2000 απόφασή του το Δ.Σ. καθόρισε το ανώτατο όριο του 
φόρου δηλ. σε 25 δρχ (0.07 ευρώ) για το έτος 2001 ανά τ.μ. εστεγασμένου χώρου. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά.     

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος: Είχα συνεννοηθεί με το νέο Δήμαρχο για καμία αύξηση των 
τελών. Έτσι τα θέματα έρχονται στο Δ.Σ. χωρίς να έχουν περάσει από την αρμόδια 
επιτροπή και προτείνεται να μην υπάρξει καμία αύξηση των τελών για το έτος 2003 
και να παραμείνουν ως έχουν. 
 Κουρουζίδης: Να ακούσουμε τις προτάσεις της νέας δημοτικής αρχής. Εάν 
όχι τότε να γίνουν τοποθετήσεις. 
 Πρόεδρος: Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι η νέα δημοτική αρχή συμφωνεί για μη 
αύξηση των τελών. Εάν κάποιος θέλει να τοποθετηθεί μπορεί να το κάνει. 
 Κουρουζίδης: Για τα τέλη των θεμάτων 4ο, 5ο, 6ο, 7ο, 8ο, 9ο, 10ο & 12ο 
προτείνω μείωση 30%. Για το 11ο θέμα συμφωνώ να μη γίνει καμία αύξηση. 
Προτείνω να μειωθούν για να προσφέρουμε κάποια βοήθεια στους συμπολίτες μας. 
Επί πλέον να αυξηθεί η παραγωγικότητα στις υπηρεσίες του Δήμου. 
 Σκουμπόπουλος: Χαίρομαι που ένας της κυβερνούσας δημοτικής αρχής ζητά 
μείωση τελών και αύξηση παραγωγικότητας. Εμμέσως παραδέχεται ότι δεν ήταν 
αυξημένη η παραγωγικότητα. Προτείνω να μην γίνει καμία αύξηση σ' όλα τα τέλη για 
το 2003 και να παραμείνουν ως έχουν. 
 Τάκης: Για το 5ο θέμα. Είναι μηδαμινά τα έσοδα που εισπράττει ο Δήμος από 
τα τέλη διαφήμισης. Όμως τα τέλη είναι αυξημένα πολύ με αποτέλεσμα να μην 
μπορούν να διαφημιστούν όσοι το επιθυμούν. Προτείνω μείωση τελών 20%. 
 Ουρσουζίδης: Δεν έχει νόημα αφού ο νέος Δήμαρχος που αναλαμβάνει 
προτείνει καμία αύξηση. Εύχομαι καλή επιτυχία στο έργο του. 
 Κουρουζίδης: Μόνο ελικοδρόμια δεν έκανε η παρούσα δημοτική αρχή γιατί 
σε 6 μήνες θα κυκλοφορείτε με ελικόπτερο.          

Πρόεδρος: Υπάρχουν συνολικά τρεις προτάσεις. Η μία για μη αύξηση όλων 
των τελών, η δεύτερη για μείωση κατά 30% των τελών εκτός από αυτών του 11ου 
θέματος και η τρίτη για μείωση των τελών κατά 20% μόνο του 5ου θέματος. 

 Ποιοι συμφωνούν να παραμείνουν ως έχουν τα τέλη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 



Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Χ. 
Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, 
Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Γ. Μανακούλης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να μειωθούν κατά 30% όλα τα τέλη εκτός του 
11ου θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Σ. Γεωργιάδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να μειωθούν κατά 20% τα τέλη του 5ου θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Κ. Κόλβατζης, Λ. Τάκης. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 3 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Δ. Ταχματζίδης, Α. Ταραλάς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-11-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κ. Κόλβατζη. 
2.- Τις με αριθ. 292/83 & 574/2001 αποφάσεις του. 
3.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1080/80 όπως τροποποιήθηκαν με το άρθρο 
25 παρ.13 του Ν.1828/89 και της παρ. 4, του αρ. 8 του Ν. 2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του συντελεστή φόρου φωτιζόμενης 
επιφάνειας  o οποίος παραμένει στο ποσό των 0,07 ευρώ  ανά τ.μ. εστεγασμένου 
χώρου. 

Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2003. 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   570 / 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ. Ασλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Λ. Τάκης Γ.  Μανακούλης 
 Ν. Ουσουλτζόγλου   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Α.  Κεσίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-11-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


